
Kano- og Kajakklubben Gudenaa
Referat, bestyrelsesmøde,

den 17. april 2024 kl. 19.00 hos Claus

Til stede: Annemette, Flemming, Jeanett, Brian, Boll, Claus
Afbud fra: Peter
Næste møde: Torsdag d. 30. maj 2024 hos Jeanett

Dagsorden:
1. Godkendelse dagsorden
2. Punkter fra tidligere
3. Årsplan
4. Økonomi og medlemstal
5. Nyt fra DKF/Kommune
6. Udvalg
7. Status byggeri, fonde
8. Evt.

- Nøglesystem nye nøgler
- SUP tekster til hjemmeside
- Kontaktoplysninger i klubben opdateret
- Kontingenter på hjemmeside.
- gasflaske

Referat:
9. Godkendelse dagsorden

Dagsordenen er godkendt

10. Punkter fra tidligere
Kommende møde den 24. april med begynderudvalget om opdatering af
hjemmesiden med deltagelse af Boll og Flemming

Claus kigger efter muligheder for hjælpere til åbent hus søndag den 2. juni.



11. Årsplan
Enkelte huller i planlægning af Handicap.
Vil Carsten fortsætte med startlister og point? Jeanett spørger Carsten.
Indkøb til grill? Annemette gør det.

Opdatering af hjemmeside ift. uddelegerede opgaver.

Opslag til Sverigesturen i uge 29. Jeanett hænger opslag op

Afholdelse af praktisk dag den 25. maj - opdatering af nødvendige opgaver.
opgaver:

- Flemming indkøber nye brædder til bolværket
- ombeklædning af kajakstativer eller blot en rensning af de

eksisterende kajakstativer. Peter køber algefjerner, gaffatape,
rørskum.
-evt. rengøring af klubhus
-tagrender skal renses
-ukrudt.
-opslag om praktisk dag på Facebook. Jeanett
-morgenmad: Claus

12. Økonomi og medlemstal
222 medlemmer pr. dags dato.
Regnskabet ser fint ud.

13. Nyt fra DKF/Kommune
Fra kommunen:

- Tilbud om deltagelse i idræts- og bevægelseskonference. Bestyrelsen
takker nej.

Fra DKF:
- .

Fra Hempelfonden: Vil tilbyde støtte til børneaktiviteter, herunder til
rekrutteringsinitiativer. Forudsætter, at vi har interesserede børnetrænere,
hvilket vi ikke har.



14. Udvalg
Meget lidt nyt siden sidste møde.
Informationstekst fra SUP-udvalget. Boll har lagt det op på hjemmesiden, men
vi overvejer, hvordan det skal placeres på hjemmesiden.
Det aftales, at beslutningen om placering udskydes til efterårets
bestyrelsesweekend, når hjemmesiden skal have en større revision. Indtil
videre placeres det under bjælken SUP på hjemmesidens forside.

15. Status byggeri, fonde
Svar fra Mærsk med spørgsmål til budgettet. Ellers ikke noget nyt siden sidst.

Resultat af miljøscreening virker lovende. Der er ingen alarmerende eller
ubekendte miljøtrusler

Sidste mødes forslag om at låne op til ½ mio fra klubbens medlemmer blev
vendt på standerhejsningen. Forslaget blev modtaget positivt af en række
medlemmer.

16. Evt.
- Nøglesystem nye nøgler

Regning skal betales, Brian

- SUP tekster til hjemmeside
Er drøftet på dagsordenpunktet “Udvalg”

- Kontaktoplysninger i klubben opdateret

- Kontingenter på hjemmeside.


